
 

Värmlandsdistriktet 

 

Referat från distriktsstyrelsens konstituerande möte samt 

ordinarie sammanträde den 19 maj 2022 

 

Den 19 maj höll den nyvalda distriktsstyrelsen sina två första sammanträden först genom ett 

konstituerande möte och omedelbart därefter ett ordinarie sammanträde. 

 Vid det konstituerande mötet beslutades följande: 

• Toni Lysholm Christensen valdes till vice ordförande 

• Lena Lidén omvaldes till kassör 

• Anders Johansson omvaldes till sekreterare 

• Som reseansvarig utsågs Eva Monsén 

• Som kommunikationsansvarig utsågs Anders Johansson 

• Som firmatecknare utsågs ordföranden, vice ordföranden samt kassör 

• Arbetsutskottet beslutades bestå av ordförande, vice ordförande, kassör samt sekreterare 

 

Utöver ovanstående valdes Golf samt Boulombud. 

Golf: Lena Liden, Karlstad Fröding 

Boule: Jan-Erik Svensson, Filipstad 

 

Vid det ordinarie distriktsstyrelsesammanträdet behandlades följande ärenden: 

• Antalet betalande medlemmar har minskat med 167 personer till 4 826 medlemmar. 

• Föreningen Hagfors-Uddeholm som har problem med att få ihop en fungerande styrelse 

kommer under en övergångstid att få hjälp från distriktsstyrelsen med ordförandeskapet, 

ekonomihantering och sekreterarskapet. 

• Ordföranden rapporterar att man bildat en pensionärsallians mellan SPF, PRO och SKPF. 

Avsikten med alliansen är att man inför möten med det regionala pensionärsrådet ska prata 

ihop sig och stå eniga för att på så sätt bli starkare med större förutsättningar att få igenom 

våra gemensamma krav och åsikter i äldrefrågor.  

• Inom kort kommer en inbjudan till upplevelsedagen den 21 juli i Fryksta att skickas ut till 

distriktets samtliga föreningar. Under dagen kommer bl.a. frågetävlingen Hjärnkoll att 

genomföras. 

• Samtliga föreningar kommer att ges möjlighet att anmäla medlemmar som vill kandidera till 

en plats i förbundsstyrelsen. 

• En sammanställning av grupparbetet vid styrelsekonferensen kommer inom kort att  

 tillställa samtliga föreningar och presenteras på distriktets hemsida. 



• DM i golf kommer att genomföras planenligt.  

• Jan-Erik Svensson som utsetts till bouleansvarig i distriktet arbetar för att DM i boule ska 

kunna genomföras i Filipstad under hösten, nu efter ett par års ofrivilligt uppehåll. 

• Årsmötet i föreningen Solstad har nu definitivt beslutat att föreningen ska läggas ner.  

•  Ansökan om aktivitetsbidrag från de fyra Karlstadsföreningarna som benämner sig SAK har 

lämnats utan bifall då ansökan inte uppfyller fastställda krav och villkor för att kunna erhålla 

aktivitetsbidrag. 

• Som digitaliseringsansvarig för Värmlandsdistriktet har utsetts Toni Lysholm Christiansen. 

• Nästa styrelsemöte äger rum den 16 juni på kansliet i Karlstad. 
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